
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 16. maj 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 571
Af tidligere fødevareminister Rasmus Prehns (S) svar på MOF alm. del - spørgsmål 1543 
(2020-21) fremgik det i en udtalelse fra Fødevarestyrelsen, at anbefaling nr. 1, 2, 6 og 
9 vedrørende gebyrer fra rapporten ”Omkostningsanalyse af kontrollen på samlesteder 
og ved direkte eksporter” fra 3. juli 2017 udarbejdet af PwC for Fødevarestyrelsen ikke 
var blevet implementeret. Hvad kan ministeren oplyse om Fødevarestyrelsens implemen-
teringsarbejde med de omtalte fire anbefalinger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carsten Bach (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på carsten.bach@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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